

西貢區議會備忘錄
西貢區議會健康城市促進委員會周年工作報告

西貢區議會健康城市促進委員會二〇〇三年度第一及第二次會議，已分別於二〇〇三年五月九日及九月四日舉行。會上討論的主要事項撮錄如下：

健康城市促進委員會 2003/04 年度活動計劃

2. 委員備悉本委員會 2003/04 年度各項活動的內容及財政預算。所有活動計劃已獲西貢區議會撥款。

3. 「健康家庭年」開展禮已於本年六月七日假將軍澳體育館舉行，由民政事務總署署長擔任主禮嘉賓。

同心抗疫大行動

4. 委員備悉由西貢區議會主辦，本委員會及多個政府部門和機構合辦的「同心抗疫大行動」活動內容。

成立「社區網絡工作小組」

5. 委員一致通過成立「社區網絡工作小組」，以聯絡區內的機構，共同推動「健康城市」的長遠發展。

西貢長者服務協調會議

6. 「將軍澳長者服務協調會議」已易名為「西貢長者服務協調會議」。委員備悉，「西貢長者服務協調會議」的第九及第十次會議已分別於二〇〇三年四月三日及七月十七日舉行。

西貢區議會
健康城市促進委員會
二〇〇四年四月

Memorandum for Sai Kung District Council
Annual Report of Healthy City Promotion Committee

The first and second meetings (2003) of the Sai Kung District Council Healthy City Promotion Committee (SKDC HCPC) were held on 9 May and 4 September 2003. The major issues discussed are summarized below:

HCPC 2003/04 Activity Programme

2. Members noted the details and budgets of the various activities to be held by the Committee in 2003/04. Funds had been approved by the SKDC regarding all the activities.

3. The kick-off ceremony of the 'Healthy Family Year' was held on 7 June 2003 in Tseung Kwan O Sports Centre, with Director of Home Affairs being the officiating guest.

Combat Pneumonia Campaign

4. Members noted the activity details of the 'Combat Pneumonia Campaign' to be organized by the SKDC with joint efforts from this Committee as well as a number of government departments and non-governmental organizations.

Setting up of Working Group on Community Networking

5. Members unanimously endorsed the setting up of the Working Group on Community Networking with a view to liaising with the local organizations in jointly promoting the long-term development of the Healthy City.

Sai Kung Co-ordinating Meeting for Elderly Services

6. The Tseung Kwan O Co-ordinating Meeting for Elderly Services was renamed as the Sai Kung Co-ordinating Meeting for Elderly Services. Members noted that the ninth and tenth meetings of the Sai Kung Co-ordinating Meeting for Elderly Services were held on 3 April and 17 July 2003 respectively.

Healthy City Promotion Committee
Sai Kung District Council
April 2004

